

С О Д Е Р Ж А Н И Е

	Стр.
П. П. Гамбарян. Морфофункциональный анализ мышц конечностей тапира (<i>Tapirus americanus</i>)	5
Ю. А. Магалян. Развитие и рост внутренних органов в эмбриогенезе позвоночных. I. Возрастная морфология некоторых внутренних органов эмбриона свиньи	51
М. С. Адамян. К экологии восточного красноголового сорокопута в Армянской ССР	83
М. А. Рябов и С. А. Вардиан. Кавказские виды рода <i>Gnophos</i> Tr. (Lepidoptera, Geometridae)	105
С. М. Яблоков-Хизорян. Новые роды и виды жесткокрылых из Закавказья и Средней Азии	151
С. М. Яблоков-Хизорян. Жесткокрылые Армянской ССР, живущие в норах, гнездах и муравейниках (фолеофилы, нидиколы и мирмекофилы)	187
Е. Н. Поливанова. Определитель личинок растительноядных пентатомид (Hemiptera, Pentatomoidea) Армении	213
К. С. Ахумян. К изучению гельминтов домашних птиц Армянской ССР . . .	239

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

	Էջ
Պ. Պ. Ղամբարյան—Տապիրի (<i>Tapirus americanus</i>) վերջավորությունների մկանների մորֆոֆունկցիոնալ անալիզը	5
Յու. Ա. Մագալյան—Ներքին օրգանների զարգացումը և աճը որոշաշարավորների էմբրիոնոգենեզում: I. խոզի սաղմի որոշ ներքին օրգանների հասակային մորֆոլոգիան	51
Մ. Ս. Ադամյան—Արևելյան կարմրազլուռի շամփուռի էկոլոգիան Հայկական ՍՍՏ-ում	83
Մ. Ա. Բյաբով և Ս. Ա. Վարդիկյան— <i>Gnophos</i> Tr. սեռի կոլեկայան տեսակները (Lepidoptera, Geometridae)	105
Ս. Մ. Յաբլովսկի-Հիզորյան—Կարծրաթևավորների նոր սեռեր և տեսակներ Անգլի-կոկասից և Միջին Ասիայից	151
Ս. Մ. Յաբլովսկի-Հիզորյան—Հայկական ՍՍՏ-ի որջերում, բնեցում և մրջնանոցներում ապրող կարծրաթևավորները (ֆոլեոֆիլներ, նիդիկոլներ և միրմեկոֆիլներ)	187
Ե. Ն. Պոլիվանովա—Հայաստանի բուսական պենտատոմիդների (Hemiptera, Pentatomoidea) թրթուրների որոշիչ	213
Կ. Ս. Հախումյան—Հայկական ՍՍՏ-ի տնային հավերի հեմիլիթների ուսումնասիրություն մասին	239

CONTENTS

<i>P. P. Gambarian.</i> Morphofunctional analysis of the musculature of extremities of <i>Tapirus americanus</i>	5
<i>Ju. A. Maghakian.</i> Development and growth of internal organs in the embryogenesis of vertebrates. I. The morphology of some internal organs of swine related to age	51
<i>M. S. Adamian.</i> The ecology of <i>Lantus senator niloticus</i> Bp. in Armenian SSR .	83
<i>M. A. Riabov</i> and <i>S. A. Vardkian.</i> Caucasian species of the genus <i>Gnophos</i> Tr. (Lepidoptera, Geometridae)	105
<i>S. M. Iablokoff-Khnzorian.</i> New genera and species of Coleoptera from Transcaucasus and Middle Asia	151
<i>S. M. Iablokoff-Khnzorian.</i> Pholeophil, nidicol and myrmecophilous beetles in Armenian SSR	187
<i>E. N. Polivanova.</i> Key to the phytophagous pentatomid larvae (Hemiptera, Pentatomoidea) of Armenia	213
<i>K. S. Akhumian.</i> On the study of poultry helminths of Armenian SSR	239

